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Abstract (en)
[origin: WO8808677A1] A running sole for sports shoes comprises a support element (1) made of relatively hard material and relatively soft sole
parts (2, 3) secured to the running side of the support element (1). The support element (1) has a sole plate (11) which is reinforced by reinforcing
walls which are approximately perpendicular to the surface of the plate and which closely follow the contours of the edge of the sole. To permit
deformation of the support element (1), the height of the reinforcing walls (13, 14) in the joint region is at least locally appreciably less than in the
heel region of the sole plate.

Abstract (fr)
La semelle est constituée d'un élément porteur (1) en matière relativement dure et de parties inférieures (2, 3), fixées à l'élément porteur,
en matière relativement tendre. L'élément porteur (1) présente une plaque (11) qui est renforcée par des parois de renforcement disposées
perpendiculairement à la surface de la plaque et qui suivent le contour extérieur de la semelle. Pour obtenir une bonne aptitude à la déformation
de l'élément porteur (1), la hauteur des parois de renforcement (13, 14) est notablement plus petite dans la région de l'articulation (4) que dans la
région du talon.
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